
 

 

 

 

 

                                                                                                                        

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 
  

Vereniging van Nederlandse Gemeenten   
t.a.v. Het Bestuur   
Nassaulaan 12   
2514  JS  Den Haag   
   
   
    
    
Uw brief van: 15 mei 2020 Ons kenmerk: -- 
Uw kenmerk: COS/U202000335 Contactpersoon: Petra Bergsma 
Bijlage(n): - Team: Financieel advies 
Onderwerp: Amendement contributieverhoging Telefoonnummer: 14 0180 
 Datum: 4 juni 2020 

 
 
Geachte dames en heren,  
 
In navolging van uw brief van 15 mei inzake de ledenraadpleging dienen wij hierbij een amendement in 
op agendapunt 3, ‘vaststelling contributievoorstel 2021’. 

  
Indienende gemeente:  
Barendrecht 
 
Ondersteunende gemeenten:  
Vanwege korte voorbereidingstijd: geen 
  
Contributie 2021:  
De contributie stijgt op basis van twee componenten: 

1. Compensatie voor de loon- en prijsontwikkeling op basis van CPB-indexcijfers. Deze komt voor 
2021 uit op 2,9%.  

2. 1,0% voor de groei naar volledige dekking van de kosten van de kernorganisatie vanuit de 
contributie.  

Op basis van deze 2 componenten stelt u voor de contributie met 3,9% te verhogen. 
  
Wijzigen in:  
De contributie over 2021 te verhogen met 2,9%.  
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Toelichting:  
In 2018 is besloten de loon- en prijsontwikkeling als grondslag voor de contributie te hanteren, en 
daarnaast een extra contributieverhoging van 1% per jaar door te voeren, om het begrotingstekort in te 
lopen. Voor 2019 heeft dat geleid tot een verhoging van de contributie met 4,2 %, in 2020 tot een 
verhoging van 3,2%. 
Echter, de financiële situatie is bij de meeste gemeenten, onder andere door de grote tekorten binnen het 
sociale domein, dusdanig dat er bezuinigd moet worden. Dat geldt ook voor onze gemeente. Daarom is 
het noodzakelijk dat de VNG nog kritischer kijkt naar de kosten én dat de contributie in 2021 slechts zal 
stijgen met 2,9%, wat gelijk staat met de stijging van de lonen en prijzen.  
 
Tenslotte delen wij nog graag mee dat wij alle gemeenschappelijke regelingen, waar onze gemeente aan 
deelneemt, om matiging hebben gevraagd. Het verzoek aan de VNG staat dus niet op zichzelf, en is 
helaas noodzakelijk.   
 
Hoogachtend, 

 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Barendrecht, 
 
de secretaris,  de burgemeester, 
  
  
 
 
 
 
 
 

 

  
G.J. Bravenboer drs. J. van Belzen 
 
 


